

思诺泰科创电子（苏州）有限公司

SINOTELECTRONICS INC.

遥控器说明书/Remote control User manual

Rev: 1.0

Part Number:

Published Date:

Approved by		
Prepared by 编写	Checked by 审核	Approved by 批准
Sky zhou		

Please return us one original approved by you with your signatures.

客户承认签章后敬请寄回正本一份

Approved by customer		
Comments 确认意见	Approved by 批准签字	Company's seal 盖章
Customer's Name:		

Content 目录

1.General Description(概述)	2
2.Function Layout(产品外观图)	2
3.遥控器的具体操作说明 (The operation instructions of the remote control)	3

www.sinotronics.com



1. GENERAL DESCRIPTION (概述)

此款遥控器小巧轻便，手感舒适，表面经过磨砂亚光处理，电池采用AAA-RO3-1.5V.

This remote control is compact and light, comfortable to the touch, the surface is matte and matte, the battery is AAA-RO3-1.5V.

2. FUNCTION LAYOUT (按键功能说明)



3. 遥控器的具体操作说明 (The operation instructions of the remote control) :

序号 No.	按键名称 Key name	功能说明 Function illustrate	图标 LOGO	备注 Note
1	开关	控制主板的开关		
	Power	Control main board power on/off		
2	菜单	打开或关闭 菜单		
	MUNE	Open or close the MENU		
3	信号源	打开输入信号源选择项		
	Source	Open input source item		
4	上移	进入菜单后按此键可向上移动选择项		
	UP	Press the key can up to choose the item after enter MENU		
5	下移	进入菜单后按此键可向下移动选择项		
	Down	Press the key can down to choose the item after enter MENU		
6	确定	(1) 直接按此键显示输入信息; (2) 进入菜单选择需要调整的项目按此键进入参数调整界面。		
	Enter	Press the key Can display source information. (2) Enter the menu. Select the item to be adjusted and press this key to enter the parameter adjustment interface.		
7	左移	(1) 进入菜单后向左选择; (2) 进入参数调整界面后按此键可以减少数值。		
	Left	(1) To the left to choose after open menu; (2). When entering the parameter adjustment interface, press this key to reduce the value.		
8	右移	(1) 进入菜单后向右选择; (2) 进入参数调整界面后按此键可以增加数值。		
	Right	(1) To the right to choose after open menu; (2). When entering the parameter adjustment interface, press this key to increase the value.		
9	音量-	减少音量值		
	Vol -	Reduce volume value		
10	音量+	增加音量值		
	Vol +	Increase volume value		
11	播放/暂停	在 USB 中播放多媒体时按此键可播放或暂停		
	Play/Pause	Press this key to play or pause multimedia in USB		
12	退出	按此键可退出菜单		
	Back	Press this key to exit the menu		
13	静音	按此键可控制声音的开关		
	Mute	Press this key to switch on and off the sound		